



KERKENRAAD

Notulen Kerkenraadsvergadering – do.20 januari 2022

--- krv17feb ---

Plaats/tijd: kerkzaal 19:30 - 22:15
Aanwezig: Anne-Marie de Fouw/O, Machteld de Hoop/D, Klaas Kos/K(vz/pm/secr),
Henk Oort (scriba/notulist), Bas Reitsma/D(pm)/vz.KRd,
Willem van Someren Gréve/D(vz)/wnd.vz.KRd, Wil Vooijs/O(vz),
Aliëtte van der Wal/O, Jurjen Zeilstra/ds;
Afwezig: {mk} -
{ /D=diaken, /K=kerkrentmeester, /O=ouderling }

1. Opening

Onze nieuwe voorzitter [Bas Reitsma] opent met een welkom aan allen en vraagt Jurjen de 'Bezinning' in te vullen. Deze laat een foto rouleren voor een spontane reactie van ieder; het gaat over 'nieuwsgierigheid', met als bron een gelezen stukje uit Lucas 5, de 'wonderbare visvangst'. Onze predikant gaat voor in gebed.

2. Agenda/vaststelling

[WV] enkele punten onder 6/CvO zijn niet door CvO ingebracht, maar worden daar toch behandeld. Het her-ingestelde moderamen (vz/pred/scr) stelt op de voorgaande vrijdag de conceptagenda samen; van de colleges wordt verwacht dan vóór die vrijdag agenda-punten/stukken aan te leveren voor de geplande KRV (#2).

3. Verslag vorige KRV/16dec'21

- a. concept1/em-15jan
Opmerkingen: geen; vastgesteld/getekend;
N.a.v.: géén
- b. actie- en besluitenlijst (appendix): geen opm.

4. 'Dorpskerk/corona' (berichtgeving, communicatie, acties)

[AF] de 'WCP' bestaat nu uit [BR,AF,MH] zie actuele protocol, nieuwe versie volgt binnenkort, vanwege *heropening-in-beperking* per zo.23jan (50p/aanmelden).

5. Uitbreiding KRd/colleges

De ambtsbevestiging van mw. Jantien Oldenziel (ouderling) zal op zo.27feb plaatsvinden (ds. Zeilstra); de 2 zondagen ervoor af te kondigen (13&20feb; deadline za.26feb).
Vz[BR] heeft gesprek gehad met dhr. Tjeerd Hoekstra, die al was benaderd (*als vrijwilliger*) voor de financiële boekhouding (*de overdracht loopt nu*), om wegens de urgentie toch óók in de KRd te stappen (*hij is terughoudend voor vergaderdruk*) als kerkrentmeester/penningmeester;
[JZ] meldt dat contacten met anderen nog geen succes hadden;
Besluit: KRd akkoord met toetreding KRd van mw. Oldenziel en dhr. Hoekstra (27feb).
[BR] heeft [KK] (aftredend 27feb) gevraagd nog een tijdje in contact te blijven als 'back-up' voor het CvK;
[vz] er wordt gevraagd beide kandidaten [JO/TH] uit te nodigen voor de volgende KRV (17feb), het eerste halfuur, ter kennismaking met de volledige KRd.

6. Consistorie/CvO

- a. {jaarplanning-2022} de algemene jaarplanning is door CvO nader ingevuld voor 2022, zie eArchief [H.8];
- b. {evaluatie afgelopen diensten} [WS] goede boodschap, aanpak preken iets te lang wetenschappelijk, is bang dat thuis aandacht wegzakt daardoor;
[AW] fijn, neemt onderwerpen mee, die blijven hangen;
- c. {evaluatie online/streaming} [WS] spelen met één camera blijft hinderlijk;
[JZ] heeft koster gevraagd meer te letten op geluidbalans (zingen/orgel); weet ervan (elders) dat geluid orgel automatisch geluid kansel/tafel zou kunnen dempen;
- d. {avondmaal/uitvoering} [WV] uitvoering zoals eerder, met uitgereikt 'doosje', wat ook thuis op gelijke wijze is mee te vieren;
[JZ] rond avondmaalstafel met ambtsdragers viering op traditionele wijze;

- e. *{achterom-maal}* activiteit in 2017 opgericht vanuit werkgroep 'mens en kerk': 2x/mnd maaltijd voor (eenzame) alleen-gaande ouderen uit het dorp; kleine eigen bijdrage, overige kosten gedragen door CvD/CvK; nu activiteit vanuit CvO, [WV] is de link námens de KRd, gecoördineerd door mw. Henriëtte van Meeuwen (niet meer kerkelijk betrokken); [AF] wat is de 'factor kerk' hierbij? de meeste deelnemers blijken toch *actieve* ouderen te zijn (niet zozeer de *eenzamen* worden hiermee bereikt); [WV] in de komende 'hei&wei' zal een interview staan over deze activiteit; voorstel om dat artikel ook in Onderweg te plaatsen (bij toestemming); daarbij een oproep plaatsen: "kom ook mee-eten of -helpen"; [BR] stelt voor dat alle KRd-leden 1x/mnd als vrijwilliger mee gaan draaien in het team. Hierop reageert [WV]: voorstel (na overleg met mw. Van Meeuwen) om steeds 1x KRd-lid mee te laten doen/helpen, zodra de setting weer normaler wordt;
- f. *{Kerkbalans}* naar ag.pt 8a
- g. *{ambtsbevestiging}* zie ag.pt 5
- h. *{brief koster over 'gratis uitvaart kerkleden'}* er worden steeds meer 'diensten' gevraagd die de koster veel tijd kosten (bij CvK gedeclareerde zzp-kosten) en verder gaan dan een 'basispakket'; **Besluit:** alleen basispakket gratis voor kerkleden; *{voorstel}* 'basispakket' betekent huur van de kerk, uren van (eigen!) predikant en organist; schoonmaak en deel van de koster-uren; extra uren van koster als feitelijke *uitvaartleider* gewoon in rekening brengen (iedereen heeft toch ook een uitvaartpolis?); [KK] komt nog met voorstel 'basispakket' (beschrijving: wat erin/erbuiten); de gemiddelde kosten per uitvaart zijn voor CvK rond €500;
- i. *{ideeën voor projecten BEL-40dgn actie}* de BEL-actie steunt projecten die binding hebben met mensen uit onze regio (BEL), buitenom acties van 'PKN/K-i-A'; komende zomer input vragen voor jaar 2023?; [BR] zal via ons contact (mw. Cora Rebel) reageren naar 40-dgnActie; [WS] redactie-OW vraagt PGLE/PGB de collectiedoelen (diaconie) beter te coördineren;
- j. *{mini-Paaskaars}* [JZ] stelt voor onze gemeenteleden gelegenheid te geven een mini-Paaskaars te bestellen (via intekenlijst; zelfde kaars-ontwerp als gekozen door CvO voor de jaarlijkse grote Paaskaars); [WV] wordt in volgende CvO-overleg meegenomen.

7. Diaconie/CvD

- a. *{begroting 2022}* is goedgekeurd (KRV/16dec21, als *meerjarenbegroting*) en zal tevens kort samengevat worden als ANBI-label;
- b. *{SHERPA-bijeenkomst}* als kerstactie heeft CvD aan SHERPA (Blaricummermeent) een presentje aangeboden (kerststaaf en waardebon), voor bewoners en personeel, wat zeer werd gewaardeerd (dank voor erkenning), ook al kon/mocht dat niet persoonlijk worden uitgereikt;
- c. *{pand Naarderweg5}* er is een bouwkundig rapport opgesteld waar mega-onderhoud op moet volgen (eerste schatting rond 3ton; er worden meer offertes gevraagd), er liggen bijv. zelfs nog loden waterleidingen; tijdelijke verhuizing van mw. Smit zal onvermijdelijk zijn (overleg met haar zoon zal nodig zijn); overwogen wordt de coördinatie van aannemers uit te besteden;
- d. *{PKN/CCBB-NH en 'FRIS'}* na de brief [BR/pm] aan PKN over de 'service-organisatie' (wie is er eigenlijk voor wie?) is er nieuw overleg gekomen over deze/onzere gebruikers-ervaring; jaarstukken/2021 zullen door administrateur in het nieuwe format gestoken worden; de kerk heeft last van fiscale achterdocht over diverse ANBI-organisaties, die niet alle even terecht gebruik maken van dit label, wat niet de kerken betreft; 'FRIS' is een goed systeem, maar zeker niet gebruikersvriendelijk; [BR] de PKN heeft nieuwe beleidsmedewerkers aangesteld voor een verbeterd contact met de deelnemers;
- e. *{communicatie over overlijdens van gemeenteleden}* waar uitvaarten nu meestal 'in besloten kring' worden gehouden, wordt er niet veel over bekend in de gemeente; vaak wordt door nabestaanden ook geen melding gedaan (aan KRd of predikant), anders dan het contact met de koster, al dan niet via een uitvaartorganisatie; [JZ] we kunnen overwegen dat via de 'xmailing' bekend te maken (email-distributie zoals met de Nieuwsflitsen), maar alleen als de nabestaanden dat wensen of ermee instemmen; dat geldt ook voor een evt. afkondiging op de zondag.

8. Kerkrentmeesters/CvK

- a. *{Kerkbalans'22}* ontwerpen voor 'brief en folder' zijn in concept bijna klaar, nog af te ronden en laten drukken; [KK] zegt toe nuttige documenten over te dragen (kopie) aan scriba/archief;
- b. *{status gebouwenbeheer en financiële administratie}*
 - a) nog geen opvolging gevonden; opknabbeurt voor pastorie is urgent, evenzo voor de theekoepel (monument);

- b) overdracht naar [TH] is gestart; lid-CvK/KRd lijkt mogelijk (zie ag.pt 5); [KK] werkt aan 'overdrachtsdocument financiën';
- c. *{begroting CvK'21}* staat inmiddels in eArchief [D.CvK];
- d. *{begroting CvK'22}* is aangeboden, behandeld en vastgesteld;
- e. *{afronding eerder lopende BRIM-subsidie}* na behandeling KRV/jul'20 verklaart [KK] nu dat die zaak naar tevredenheid werd afgerond; wel is er noodzaak bij komend groot onderhoud de mogelijkheden voor subsidie (heet nu *SiM*) te onderzoeken, door nieuwe gebouwenbeheerder;
- f. *{streaming en 2^e camera}* na enig onderzoek (koster/fa.Schaap) blijkt dat huidige systeem (toch) niet is uit te breiden (anders dan eerder was gemeld); aan de koster zal gevraagd worden minder te 'spelen' met de zoom-functie; [HO] ook bij alleen *schakelen* tussen de serie geprogrammeerde 'presets' moet de camera 'zoomen'; [KK] wenselijk is dat een 2^e camera ingesteld wordt (bij beeld van 1^e) en dan 'snel schakelen' (ipv. zoomen); [KK] zal koster vragen verder te kijken naar oplossingen (ook bij andere leveranciers); [JZ] ziet graag een 'team' dat *video* verzorgt (koster blijft *geluid&internet* doen); hoe zo'n 'team' in te vullen?;
- g. *{koster zzp/vaste dienst?}* [KK] PGB is nu mogelijk zijn (zzp) *enige* opdrachtgever (ca. 10 uur/week voor rekening-CvK), hoe lang gaat dat goed?; [BR] gaat hem vragen wat hij zelf doet/wil.

9. Scriba

- a. *{besluitenlijst/eArchief}* jaarlijks wordt de opgebouwde besluitenlijst gekopieerd naar het eArchief, zie [B];
- b. *{AED-certificaten verlopen}* [vz] zal aan [Jan/vv] (lid/coördinator aedteam@prot...) vragen de deelnemerslijst te bekijken en waar nodig te zorgen dat AED-training weer opgepakt wordt;
- c. *{evaluatie kerkdienstgemist/kijkcijfers}* koster heeft overzicht kijkdichtheid (live en achteraf); [KK] zag graag vroegere start van uitzending/opname (*doet-ie-ut of ...niet*); [BR] zal vragen ipv. 5 min al 15min vooraf te starten; stoppen pas na uitspelen orgel (dat gebeurt al?);
- d. *{verzoek aanschaf tablet voor camerabediening}* koster wil liever niet zijn *eigen* tablet hiervoor blijven gebruiken (hetzelfde geldt voor Patrick/hulpkoster); [vz] pas aanschaffen indien/zodra nieuw systeem is gekozen (mogelijke andere systeem-eisen).

10. Vergader-rooster

De volgende vergadering > KRV/do.17feb'22, met *moderamen* de vrijdag ervoor;
oproep ag.punten en 'stukken' *voordien* aan te leveren;
(voor het "jaarrooster **KRdV** vergadering, **OnderW**eg en **KerkC**afé" zie **altijd roosters** {#2}).

11. Rondvraag/wvttk

[WS] krijgt vanuit PGLE/woonplaats info over 'Kerkcafé' aldaar (kerkelijk); [BR] dat staat los van Kerkcafé/PGB (wereldlijk); [MH] voorbereiding voor avonden in Dorpskerk loopt;
[MH] hoe was de Rotary-avond in december?; afgelast helaas, dec'22 herkansing;
[WV] kunnen we iets eerder binnenkomen, opdat tijdig koffie gezet kan worden en ook op tijd begonnen?; [BR] stelt voor 'inloop @19:15';
[AF] Kruispunt/koffiedrinken voor ouderen begint vr.21jan weer;
[KK] draagt sleutels van de kerk over aan [BR/vz], vermoedt dat ook Frits/B en Beatrijs Bulder nog sleutels hebben (er zou nu weer een betere/juiste sleutellijst zijn; correct sleutelbeheer vereist);
** dank voor samenwerking in KRd, succes gewenst; [BR] dank voor nog even CvK op achtergrond volgen/steunen;
[JZ] bezocht Frits/B (ZH/Nieuwegein), gaat iets vooruit, heeft zware ingreep gehad;
** vanuit redactie-OW: vaker graag een foto (schrijver) bij artikelen; bij In-Meroriams alleen met toestemming van nabestaanden; [JZ/KRd] bij IM liever 'foto niet doen'; bij introductie van nieuwe ambtsdragers/vrijwilligers wel een goed plan (mét toestemming);
** Lions/Hilversum (JZ lid) vraagt toestemming excursie in Dorpskerk, olv. hemzelf; [KRd] akkoord, maar geen toegang tot de toren (zolder/trans);
** heeft namens PKN/Kerk-in-Actie contact met Oost-Europa, is uitgenodigd/afgevaardigd naar bijeenkomst in Hongarije (20-24 april); KRd akkoord (zo.24apr Dorpskerk/ds.Abma);
** had prettig kennismakingsbezoek bij onze burgemeester; positief, hartelijk gesprek.

12. Sluiting

[BR] leest gedicht van singer-songwriter/acteur Stef Bos over 'wie is God niet';
[vz] dankt de deelnemers, allen welthuis...

notulist

• • • • •

• • • • •

===== **ACTIEPUNTEN** =====

[illegible]

===== **BESLUITEN** =====

[illegible]